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شیخ نعیم قاسم:

در صورت ادامه حملات اسرائیل به لبنان، واکنش نشان خواهیم داد

دبیرکل حزبالله لبنان گفت: در صورت ادامه یافتن حملات اسرائیل به لبنان و کشتار بیگناهان، واکنش نشان خواهیم

داد و منفعل باقی نخواهیم ماند.

دبیرکل حزب الله لبنان گفت: در صورت ادامه یافتن حملات اسرائیل به لبنان و کشتار بی گناهان، واکنش نشان خواهیم داد و
منفعل باقی نخواهیم ماند.

به گزارش ایسنا، «شیخ نعیم قاسم»، دبیرکل حزب الله لبنان شامگاه شنبه و به مناسبت روز قدس اظهار داشت: «روز جهانی
قدس روز مقابله مستضعفین با مستکبرین است.»

او تصریح کرد: «ما در جبهه یک مقاومت فلسطینی هستیم که ریشه در مردم آن دارد. ما دیگر نمی توانیم به عقب برگردیم و با
یک تغییر بزرگ روبرو هستیم که تأثیر مستقیمی خواهد داشت.»

دبیرکل حزب الله لبنان افزود: «تحولات عظیم رخ داده در مقاومت در نتیجه حمایت های عظیمی که دریافت کرده است، باعث شد
سیل الاقصی ایجاد شود و آن، مسئله فلسطین را به مسئله ای جهانی تبدیل کرد.»

او تصریح کرد: «ما معتقدیم که آرمان فلسطین یک آرمان عدالت خواهانه است و به آزادسازی اماکن مقدس باور داریم.»
دبیرکل حزب الله لبنان افزود: «ما فکر می کنیم که منافع ما در لبنان حمایت از مظلومان و فلسطین است.»

به راه امام خمینی پایبند هستیم
شیخ نعیم قاسم تصریح کرد: «ما به پیروی از راه امام خمینی (ره) پایبند هستیم.»

او افزود: «روز جهانی قدس روز همبستگی با قدس اشغالی و همه مستضعفان جهان در مقابله با مستکبران، اشغالگران، توطئه
گران و ظالمان است. روز جهانی قدس از فلسطین به تمام جهان گسترش می یابد.»

دبیرکل حزب الله لبنان افزود: «اگر وضعیت قبل از اعلام روز قدس را با امروز مقایسه کنیم، متوجه می شویم که دگرگونی های
متعددی به نفع آزادی رخ داده است. امروز ما شاهد یک مقاومت ریشه دار فلسطینی هستیم که مصمم به آزادسازی سرزمین

خود از رودخانه تا دریا است.»
او تأکید کرد: «عملیات طوفان الاقصی موضوع فلسطین را به یک موضوع جهانی تبدیل کرده است. مردم فلسطین را نمی توان

شکست داد زیرا آنها مالکان واقعی سرزمین خود هستند.»
شیخ نعیم قاسم افزود: «ما به صراحت اعلام می کنیم که به قدس وفادار می مانیم و حمایت حزب الله به همراه شهادت سید

حسن نصرالله به طور کامل آشکار کرد که ما در کنار قدس ایستاده ایم.»
او با اشاره به ماهیت اشغالگر رژیم صهیونیستی تصریح کرد: «همگان بدانند که لبنان یا حداقل جنوب لبنان در فهرست الحاقی
اسرائیل قرار دارد. اسرائیل می خواهد اشغال کند و در میدان حضور داشته باشد. اسرائیل یک دشمن توسعه طلب است که در

مرزها متوقف نخواهد شد.»
شیخ نعیم قاسم تصریح کرد: «مقاومت ما یک حق مشروع و یک پاسخ طبیعی است. مقاومت قادر است تهاجم را خنثی کند و

دشمن را از دستیابی به اهدافش باز دارد.»
دولت لبنان موضع قاطعانه ای در برابر دشمن اتخاذ کند

دبیرکل حزب الله افزود: «دشمن اسرائیلی با حمایت آمریکای استبدادگر بی رحم، اهدافی را برای گسترش، حذف مقاومت و
کنترل آینده لبنان در نظر گرفته است. از زمان توافق آتش بس، اکنون این مسئولیت بر عهده دولت است که در فرصت مناسب

برای مقابله با این اشغالگری از چارچوب های دیپلماتیک خارج شود.»
او تصریح کرد: «توجیهات اسرائیل و شرایط اشغالگری بی معنی است و همه دنیا شاهد هستند که لبنان در کنار مقاومت خود

(حزب الله) به توافق پایبند بوده است. باید به این تهاجم پایان داده شود و ما نمی توانیم ادامه این رویکرد را بپذیریم.»
شیخ نعیم قاسم اظهار داشت: «دولت لبنان باید موضع قاطعانه ای اتخاذ کند. تا زمانی که مقاومت، مردم و انسجام داخلی دست

نخورده باقی بماند، اسرائیل به اهداف خود نخواهد رسید.»
او افزود: «ما به طور کامل به توافقنامه عمل کردیم، در جنوب لبنان حضور مسلحانه نداشتیم و اسرائیل عقب نشینی نکرد.

تجاوزات اسرائیل از حد گذشته و توجیهات اسرائیل بی معنی است.»
شیخ نعیم قاسم تصریح کرد: «ما مانع از دستیابی دشمن به اهداف خود شده ایم. توسعه طلبی، پایان دادن به مقاومت، کنترل
آینده لبنان سه هدف اسرائیل است. نمی توانیم معادله جدیدی را که در آن اسرائیل فکر می کند می تواند به لبنان حمله کند،

بپذیریم.»
او تأکید کرد: «اگر راه حل سیاسی و دیپلماتیک با شکست مواجه شود، باید از ابزارهای دیگری برای پایان دادن به تجاوز اسرائیل
استفاده کنیم. در صورت ادامه یافتن حملات اسرائیل به لبنان و کشتار بی گناهان، واکنش نشان خواهیم داد و منفعل باقی

نخواهیم ماند. هنوز زمان برای راه حل های سیاسی و دیپلماتیک وجود دارد.»
شیخ نعیم قاسم تصریح کرد: «حرف های ما را دست کم نگیرید. اگر اسرائیل رعایت نکند، چاره ای جز متوسل شدن به گزینه

های دیگر نخواهیم داشت. صبر ما یک انتخاب عمدی برای دادن فرصت بوده است.»
دبیرکل حزب الله همچنین اظهار داشت: «ارکان دولت لبنان در حال رد عادی سازی روابط خود با اسرائیل هستند. اسرائیل باید

بدون قید و شرط عقب نشینی کند و دولت باید بدون دامن زدن به موضوع دیگری بحث های بازسازی را آغاز کند.»
او افزود: «اجازه نخواهیم داد کسی قدرت ما در مقابل اسرائیل را از ما بگیرد.»

حزب الله ارتباطی با حوادث مرزی با سوریه ندارد
شیخ نعیم قاسم همچنین با اشاره به درگیری های اخیر بین سوریه و لبنان تأکید کرد: «حوادثی در طول مرز لبنان و سوریه و در
داخل سوریه رخ داده است، اما حزب الله مطلقاً هیچ ارتباطی با این رویدادها ندارد. ارتش لبنان مسئول حفاظت از شهروندان در

برابر حملات در مرز لبنان و سوریه است.»
او افزود: «ما بخشی جدایی ناپذیر در روند ساخت این کشور هستیم. ما هم مقاومت هستیم و هم کشور ساز. لبنان فقط با

همه مردمش می تواند رشد کند.»
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